
 

Skolebestyrelsesmøde nr. 5   

Onsdag d.16. december 2020 - Skype møde  

Kl. 18.00 – 20.00 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Thomas Garfort, Maria Løvenstrøm, Brian 
Kragbæk, René Andersen, Kirstine Aakerlund Rosendal 
Medarbejderrepræsentanter: Mads Grønbech-Møller, Pernille Brandt  
Elevrepræsentanter: Viktor Jørgensen, Astrid Schmidt 
Ledelsesrepræsentanter: Tina Duermin Johansen, Morten Warming, Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: Rene 

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse: Dagsorden 

 

 18.00 – 

18.02 

Godkendt 

2.  Maria skriver resume  18.02 – 

18.02 

Maria skriver resume 

3.  Orientering: 

Eleverne 

 18.02 – 

18.15 

 

Ikke afholdt elevrådsmøde på grund af 

Corona. 

4.  Beslutning: 

Principper, revurdering og 

tilpasning 

• Princip for inklusion 

• Princip for 

forældreansvar 

Forslag til to nye principper, 

skal vi evt. arbejde med disse 

også? bilag 

 18.15– 

18.40. 

Princip for inklusion: Efter den tilrettet 

version er den godkendt. Bliver lagt på 

hjemmesiden. 

Princip for forældreansvar: Dette 

princip forsvinder og i stedet laves der 

et princip for skolehjem samarbejdet, 

hvor elementer fra dette princip tages 

med. 

Princip om rygning: Det er besluttet 

landspolitisk, at der er røgfri skole på 

alle skoler derfor har vi ikke brug for 

dette princip. 

Digital dannelse: Vi arbejder videre 

med dette princip inden det eventuelt 



 

bliver godkendt. 

 

5.  Orientering og Beslutning: 

Høring vedr. Pulje til 

folkeskolerne, bilag 

 18.40 – 

18.50 

Forslaget til høringssvar er godkendt. 

6.  Orientering: 

Prognoseark, kommende 

skoleår, 2020/2021 

 18.50 – 

19.05 

Den økonomiske ramme er lidt lavere 

for kommende budget år end dette 

budgetår. 

Der bliver arbejdet videre med 

kommende års budget. 

7.  Debat/Beslutning 

En cykelkampagne, kunne det 

være en ide at iværksætte 

sådan en? 

 19.05 – 

19.15 

Bestyrelsen arbejder videre med 

ideen. 

Der er nedsat en arbejdsgruppe 

bestående af Thomas, Nichlas og Anja. 

8.  Orientering: 

Elevernes trivsel, 

Arbejdet på skolen 

 19.15 – 

19.20 

Arbejdet er i gang på skolen i de 

enkelte årgange, i elevrådet og 

inklusionsvejlederne med 

interviewrunde i klasser. 

9.  Orientering: 

Budget 

 

 19.20 – 

19.25 

 Vi forventer et lille plus ved årets 

udgang på ca. 100000 som vi håber 

kan overføres til næste års budget. 

10.  Orientering: 

Arbejdsgruppen vedr. ” alle 

elever skal blive på skolen” 

 19.25–  

19.30 

Basket net bliver sat op 3 steder. 

Flere bolde bliver indkøbt til de 

enkelte klasser alt efter deres ønsker. 

Salen er på skift åbent for udskolingen 

kan komme. 

Researchområdet er møbleret om og 

også på skift for udskolingen. 

Naturfagsarenaen er ved at blive gjort 

klar til, at udskolingen på skift kan 



 

komme og være og varme lidt mad – 

forventede klar slut januar. 

Der er bestilt udesiddemøbler til 

områder omkring udskolingen. 

11.  Orientering 

”Hvad sker der på skolen?” 

 19.30 – 

19.45 

 

0. årgang:  
Haft julekalender hver dag, hvor 
der i dagens låge har været 
juleopgaver, samt nogle figurer de 
selv har lavet, som er blevet brugt 

hver dag. Hvor de har fået fortalt 
om, da Jesus blev født. 
Har indviet den nye bålplads på 
naturgrunden. 
I januar skal vi have 100 dags fest 
og besøg af Dennis Lindholm (ssp), 
som skal tale om digital dannelse 
(på deres niveau) 
 
 
2: årgang: 
Havde julefrokost i går med 
eleverne – stor succes. 

 
 
4. årgang: 
På 4. årgang er de ved at have 

afsluttet et tværfagligt emne om 

nordisk mytologi. Eleverne har bl.a. 

lavet læseteater, som de har læst 

højt for kameraet (da der ikke 

kunne inviteres forældrene herop i 

denne tid) og lavet store malerier 

på træplader med nordiske guder 

mv., som skal op at hænge på 

skolen. Vi har også været i 

biografen og set filmen Valhalla. 

Årgangen har gået Lucia i dag i 

gårdhaverne. 



 

4.a har haft fokus på digital 

dannelse og har i den forbindelse 

haft besøg og foredrag af Dennis 

Lindholm (SSP). 4.b skal efter ferien 

i gang med et større trivselstiltag. 

 
5: årgang: 
I december har de haft 
videokalender og 
bevægelseskalender hver dag. De 

kører stadig holddeling som de alle 
er meget glade for og i dag har de 
holdt lidt juleafslutning med 

morgenmad, noget de ellers skulle 
have gjort på fredag. Ellers er de 
ved at forberede at de til januar 
skal dissekere kanin/rotte- og 
grisehjerner som afslutning på 
vores forløb om hjernen. 
 
 
 

6. årgang: 
Har lige afsluttet deres forløb om 
heksejagter i dansk, sukker og 
chokolade i natur/teknologi og 
kolonitiden i historie.  
I matematik har de arbejdet med det 

‘jule-grublere’ - altså en slags 

matematikgåder, hvilket er blevet godt 

modtaget af eleverne, som har fået 

snakket en masse matematik. 

 
7. årgang:  

Der skal arbejdes færdig med et 

projekt om udvandring til Amerika 

– en slags storyline, hvor grupperne 

har en person eller familie fra 

Bornholm, der skal udvandre til 



 

Amerika. De skal beskrive hvorfor, 

hvordan rejsen foregik og hvordan 

det går dem i det fremmede. 

I uge 2 og 3 har de filmprojekt. 

Peter Fritzen kommer og 

underviser. Produktet er 

reportagefilm fra 5. etape af 

Bornholm rundt, som de går 

mandag i uge 3. 

 
8. årgang: 
Har skrevet julekort, de gode gamle 
med håndskrift.  
Valghold er afsluttet med flot 
udstilling for håndværk/design og 
billedkunst og madkundskab med 
en flot julemiddag. Ærgerligt at ikke 
skulle til eksamen i dette. 

 
9. årgang:  
Har kortfilmsprojekt og laver deres 

egne film. Filmene skal indeholde 
et kulturelt perspektiv. Efter jul skal 
de skrive projektopgave og 
eleverne har valgt emnet ”udvikling 
og forandring”. 
 

12.  Meddelelser/orientering (B) 

 

Formand 

 

Ledelse  

 

 

 19.45 – 

19.55 

 

 

Ingen 

 

Ny medarbejder i et barselsvikar på 3. 

årgang. 

Adventssamlinger er en voldsom 

succes og det fungerer rigtig godt. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medarbejdere 

Lucia – det var helt vildt 

overvældende. 

Naturgrunden – blevet rigtig godt. 

FB – bliver brugt i højere grad og set af 

en del og stigende besøg. 

En fleksjobber er ansat på biblioteket. 

Vi har som alle ved sendt 5. – 9. 

årgang hjem. Alle kan koble op på 

skype. 

Åbent hus for kommende 0. årgang 

12. januar. 

 

 

Ingen 

13.  Til pressen   Naturgrunden – der bliver en 

pressemeddelelse i januar/februar 

14.  Eventuelt   Ikke noget. 

15.  Punkter til næste møde   Princip for skolehjemsamarbejde og 

medtænkes forældreansvar. 

Princip for undervisning. 

Resten laver Thomas og Tina 

16.  Godkendelse af referat, der 

godkendes efter hvert punkt. 

  Godkendt 

17.  Lukket punkt    

 


